

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DAIRY Date: 04-11-2025 09:05:29 AM Subject: Two tenders were issued for the sale of the assets</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الألبان الأردنية التاريخ: 04-11-2025 09:05:29 AM الموضوع: طرح عطاءين لبيع موجودات مصنع العبوات البلاستيكية</p>
<p>Two tenders have been issued for the sale of the assets of the old plastic container factory located in Al-Rusaifa, including the land, hangar, and solar panels. The second tender includes the machinery, equipment, and tools. The announcement will be published in the newspaper as per the attached document.</p>	<p>طرح عطاءين لبيع موجودات مصنع العبوات البلاستيكية القديم الكائن في الرصيفة والمتضمن الارض والهنجر والواح الطاقة الشمسية والعطاء الثاني متضمن المكائن والمعدات والادوات وسيتم الاعلان بالجريدة حسب المرفق</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan AlMajdoubeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan AlMajdoubeh</p>